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Ustrzyki Dolne, 2019-01-29

Sala Konferencyjna (pok. 13)
ul. Mikołaja Kopernika 1 38-700 Ustrzyki Dolne

PROTOKÓŁ

VI sesja Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych

Lista obecności

# Nazwisko, imię Obecność

1 Bałkota Bożena obecny
2 Bis Leokadia obecny
3 Bobrecki Artur obecny
4 Buczek Anna obecny
5 Czarnecki Julian obecny
6 Dziwisz Marek obecny
7 Kniaziowski Jan obecny
8 Kulka Magdalena obecny
9 Kwaśnik Bogdan obecny

10 Lawrenc Ryszard obecny
11 Lupa Arkadiusz obecny
12 Mazur Piotr obecny
13 Tymejczyk Henryk obecny
14 Urban Czesław obecny
15 Wolańska Renata obecny

1. Otwarcie VI sesji Rady Miejskiej

Przewodniczący  Rady  otworzył  VI  sesję  Rady  Miejskiej  w  Ustrzykach  Dolnych,  powitał  wszystkich  radnych,  Pana
Burmistrza,sołtysów, kierowników wydziałów, zaproszonych gości. Stwierdził, że na sali obecnych jest 14 radnych wobec
powyższego nasze obrady są prawomocne.

Kolejno  Burmistrz  Pan  Bartosz  Romowicz  zabrał  głos,  przybliżył  po  krótce  sylwetkę  zmarłego  niedawno  tragicznie
Prezydenta Gdańska Pana Pawła Adamowicza i poprosił o minutę ciszy.

 

2. Przyjęcie porządku obrad

 W punkcie tym Przewodniczący Rady poinformował, że na jego ręce wpłynęło pismo informujące o powstaniu Klubu
radnych "Koalicja  dla  Bieszczadów" w skład którego wchodzą radni:  Pan Arkadiusz Lupa,  Pan Artur Bobrecki,  Pani
Magdalena Kulka, Pan Czesław Urban.

Kolejno odczytał pismo Klubu "Koalicja dla Bieszczadów" w sprawie wniosku o uzupełnienie porządku obrad VI sesji Rady
Miejskiej o punkt "złożenie petycji przez przedstawiciela Stowarzyszenia Czyste Ustrzyki Dolne".

Kolejno głos zabrał Pan Burmistrz, który złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie
zmiany uchwały nr V/54/19 Rady Miejskiej 
w Ustrzykach Dolnych z dnia 3 stycznia 2019 roku w sprawie zaciągania zobowiązań o wartości przekraczającej kwoty
ustalone w uchwale budżetowej na 2019 rok.

Arkadiusz Lupa zgłosił wniosek formalny:
"w sprawie zmiany porządku obrad"
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Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 15
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA

10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata ZA

Bartosz Romowicz zgłosił wniosek formalny:
"w sprawie zmiany porządku obrad"

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 15
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA

10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
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# Nazwisko, imię Głos

12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata ZA

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 15
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA

10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata ZA

 

3. Złożenie petycji przez przedstawicieli Stowarzyszenia Proekologicznego ,,Czyste Ustrzyki Dolne''

 Prezes  Stowarzyszenia  Proekologicznego  Czyste  Ustrzyki  Dolne  Pan  Dariusz  Wojciechowski  odczytał  petycję
Stowarzyszenia w sprawie planowanej  budowy uciążliwych dla środowiska przedsiębiorstw gospodarczych na terenie
dawnego przedsiębiorstwa PPD Ustjanowa. Wyjaśnił również, że w ostatnim czasie powstało wiele niejasności jednak
działania  Stowarzyszenia  nie  są  działaniami  politycznymi  ani  wymierzonymi  przeciwko  burmistrzowi.  Na  koniec
wypowiedzi  Pan Prezes podziękował wszystkim, którzy podpisali  petycję oraz zbierali  podpisy,  poprosił  Burmistrza o
zablokowanie inwestycji. Treść petycji stanowi załącznik do protokołu.

Przewodnicząc Rady poinformował, że jako Rada jesteśmy solidarni z mieszkańcami, słuchamy mieszkańców, po powołaniu
odpowiednich komisji Rady zajęliśmy się tym tematem, stąd na dzisiejszej sesji został przygotowany projekt uchwały w
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Przemysłowa II. Na pewno
wypracujemy dla tego terenu plan który będzie satysfakcjonował zainteresowane osoby.

Radny Artur Bobrecki dołączył(a) do obrad
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4. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miejskiej

 

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 15
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA

10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata ZA

 

5. Prezentacja uchwał. Opinie komisji. Dyskusja. Głosowanie

 

 

5.1. w sprawie zamiaru likwidacji Filii Powiatowej i Miejskiej Biblioteki Publicznej im. prof. Eugeniusza
Wanieka w Ustrzykach Dolnych, zlokalizowanej w Bandrowie Narodowym,

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ustrzyk Dolnych Pan Bartosz Romowicz.

Opinia komisji oświaty, turystyki, sportu i kultury - pozytywna

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 14
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 1
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RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek WSTRZYMAŁ SIĘ
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata ZA

 

5.2. w sprawie przekazania projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzenia ścieków,

Projekt  uchwały  przedstawiła  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony  Środowiska  Pani  Joanna
Szczepanik.

Opinia komisji ds. komunalnych i mieszkaniowych - pozytywna.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 15
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
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# Nazwisko, imię Głos

10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata ZA

 

5.3. w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży pożarnych w Gminie
Ustrzyki Dolne,

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ustrzyk Dolnych Pan Bartosz Romowicz.

Opinia komisji budżetu i finansów - pozytywna.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 15
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata ZA

 

5.4. w sprawie pozbawiania kategorii dróg gminnych połozonych w gminie Ustrzyki Dolne

 Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Inwestycji i Drogownictwa Pan Roman Trybuła.
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Opinia komisji ds. nieruchomości, nadzoru architektonicznego i zagospodarowania przestrzennego - pozytywna.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 14
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 1
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław WSTRZYMAŁ SIĘ
15 Wolańska Renata ZA

 

5.5. w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych,

 Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Inwestycji i Drogownictwa Pan Roman Trybuła.

Opinia komisji ds. nieruchomości, nadzoru architektonicznego i zagospodarowania przestrzennego - pozytywna.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 15
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA



VI sesja Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych   |    8 /23

# Nazwisko, imię Głos

2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata ZA

 

5.6. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego ”Stadion
zimowy”

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania Przestrzennego
Pani Alicja Kisielewicz oraz w uzupełnieniu Pan Burmistrz.

Opinia komisji ds. nieruchomości, nadzoru architektonicznego i zagospodarowania przestrzennego - pozytywna.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 15
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
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# Nazwisko, imię Głos

13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata ZA

 

5.7.  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego
„Przemysłowa II”

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania Przestrzennego
Pani Alicja Kisielewicz.

Opinia komisji ds. nieruchomości, nadzoru architektonicznego i zagospodarowania przestrzennego - pozytywna.

Komisja ds. rodziny, polityki społecznej i ochrony zdrowia - pozytywna.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 15
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata ZA

 

5.8. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż położonych na terenie Ustrzyk Dolnych nieruchomości mienia
komunalnego, oznaczonych numerami działek 2042/2 i 2045/1,

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania Przestrzennego
Pani Alicja Kisielewicz.
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Opinia komisji ds. nieruchomości, nadzoru architektonicznego i zagospodarowania przestrzennego - pozytywna.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 15
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata ZA

 

5.9. w sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Ustrzyki Dolne nieruchomości położonych w Ustrzykach
Dolnych,

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania Przestrzennego
Pani Alicja Kisielewicz oraz w uzupełnieniu Pan Burmistrz.

Opinia komisji ds. nieruchomości, nadzoru architektonicznego i zagospodarowania przestrzennego - pozytywna.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 15
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
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# Nazwisko, imię Głos

2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata ZA

Radny Artur Bobrecki dołączył(a) do obrad

 

5.10. w sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Ustrzyki Dolne nieruchomości położonych w Ustrzykach
Dolnych,

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania Przestrzennego
Pani Alicja Kisielewicz.

Opinia komisji ds. nieruchomości, nadzoru architektonicznego i zagospodarowania przestrzennego - pozytywna.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 15
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
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# Nazwisko, imię Głos

12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata ZA

Radny Bożena Bałkota opuścił(a) obrady

Radny Artur Bobrecki dołączył(a) do obrad

 

5.11. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości mienia komunalnego, położonych na terenie
gminy Ustrzyki Dolne,

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania Przestrzennego
Pani Alicja Kisielewicz.

Opinia komisji ds. nieruchomości, nadzoru architektonicznego i zagospodarowania przestrzennego - pozytywna.

Radny Bożena Bałkota dołączył(a) do obrad

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 15
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata ZA
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5.12. w sprawie przystąpienia do przygotowania projektu uchwały ustalającej „Zasady i warunki sytuowania
obiektów małej architektury, tablic reklamowych i urządzeń reklamowych oraz ogrodzeń, ich gabarytów,
standardów jakościowych oraz rodzajów materiałów budowlanych, z jakich mogą być wykonane” dla miasta i
gminy Ustrzyki Dolne,

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ustrzyk Dolnych Pan Bartosz Romowicz.

Opinia komisji ds. nieruchomości, nadzoru architektonicznego i zagospodarowania przestrzennego - pozytywna.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 15
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata ZA

 

5.13. w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres do 10 lat oraz odstąpienia od przetargowego trybu
zawarcia  umowy  dzierżawy  nieruchomości  mienia  komunalnego,  położonej  w  Ustrzykach  Dolnych,
oznaczonej numerem działki 2363/9

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania Przestrzennego
Pani Alicja Kisielewicz. Wyjaśniła, że zostanie na szczycie góry Laworta zostanie wydzierżawiony obszar na którym
zostanie wykonany taras widokowy. W uzupełnieniu Pan Burmistrz poinformował, że gmina nie dokłada żadnych 
środków do tego przedsięwzięcia. Wydzierżawia jedynie grunt pod wieżę widokową firmie Play. Poprosił radnych o
podjęcie niniejszej uchwały.

Opinia komisji ds. nieruchomości, nadzoru architektonicznego i zagospodarowania przestrzennego - pozytywna, przy
dwóch osobach wstrzymujących się.

Radny Piotr Mazur opuścił(a) obrady

Radny Piotr Mazur dołączył(a) do obrad
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Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 14
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 1
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur WSTRZYMAŁ SIĘ
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata ZA

 

5.14. w sprawie wyrażenia zgody na najem lokali użytkowych na okres powyżej 3 lat oraz odstąpienia od
przetargowego trybu zawarcia umowy, nieruchomości mienia komunalnego, położonych na terenie gminy
Ustrzyki Dolne,

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania Przestrzennego
Pani Alicja Kisielewicz.

Opinia komisji ds. nieruchomości, nadzoru architektonicznego i zagospodarowania przestrzennego - pozytywna.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 15
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
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# Nazwisko, imię Głos

2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata ZA

 

5.15. w sprawie uchwalenia aktualizacji „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Ustrzyki Dolne”

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Pozyskiwania Środków Zewnętrznych Pani Małgorzata Gądela.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 15
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
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# Nazwisko, imię Głos

15 Wolańska Renata ZA

 

5.16. w sprawie zamiaru utworzenia publicznej Samorządowej Szkoły Muzycznej I Stopnia w Ustrzykach
Dolnych

 Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ustrzyk Dolnych Pan Bartosz Romowicz.

Opinia komisji oświaty, turystyki, sportu i kultury - pozytywna.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 15
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata ZA

 

5.17. w sprawie zamiaru utworzenia publicznej Szkoły Mistrzostwa Sportowego w Ustrzykach Dolnych

 Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ustrzyk Dolnych Pan Bartosz Romowicz.

Pani Leokadia Bis - ilu uczniów deklarowałoby się do uczestnictwa w szkle ponadpodstawowej.

Pa Burmistrz - dyrektorzy mogliby stwierdzić ilu uczniów deklarowałoby chęć pójścia do takiej szkoły. Mogłyby też
uczęszczać dzieci z innych gmin.

Radny Pan Arkadiusz Lupa -  jesteśmy za tym aby powstała szkoła mistrzostwa sportowego, jeśli  chodzi o szkoły
podstawowe, jeśli  chodzi o szkoły ponadpodstawowe organem prowadzącym jest powiat więc należałoby najpierw
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porozumieć się z powiatem. Na dzień dzisiejszy takiego porozumienia nie ma.

Pan Burmistrz - w 2015 roku kiedy Wicestarostą była Pani Katarzyna Sekuła proponowaliśmy aby powiat uruchomił
Szkołę Mistrzostwa Sportowego, jednak tematu nie podjęto. Bez tej uchwały nie mam podstaw do rozmowy ze Starostą
Bieszczadzkim. Jest to uchwała intencyjna, później będą rozmowy z powiatem na ten temat.

Opinia komisji oświaty, turystyki, sportu i kultury - pozytywna. 

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 12
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 3
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur WSTRZYMAŁ SIĘ
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz WSTRZYMAŁ SIĘ
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław WSTRZYMAŁ SIĘ
15 Wolańska Renata ZA

 

5.18. w sprawie zmiany uchwały nr V5419 Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych z dnia 3 stycznia 2019 roku
w sprawie zaciągania zobowiązań o wartości przekraczającej kwoty ustalone w uchwale budżetowej na 2019
rok

  Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ustrzyk Dolnych Pan Bartosz Romowicz.

Opinia Komisji Budżetu i finansów - pozytywna.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 15
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 15
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# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata ZA

 

5.19. W sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok,

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Ustrzyki Dolne Pani Ewa Kaczmaryk-Elmerych.

Radna Pani Renata Wolańska -  w jaki sposób zmianie się uchwałę w kwestii Ropienki.

Pan Burmistrz -  chodzi  to o dokończenie zadań m.in budynek PGNiG, dokończenie bocznego odwiertu zgodnie z
oczekiwaniami.

Opinia Komisji Budżetu i finansów - pozytywna.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 14
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 1
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
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# Nazwisko, imię Głos

10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław WSTRZYMAŁ SIĘ
15 Wolańska Renata ZA

 

5.20. W sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Ustrzyki Dolne,

  Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Ustrzyki Dolne Pani Ewa Kaczmaryk-Elmerych.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 14
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 1
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław WSTRZYMAŁ SIĘ
15 Wolańska Renata ZA

Ryszard Lawrenc zgłosił wniosek formalny:
"w sprawie wprowadzenia 25 minut przerwy."

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 11
Głosy PRZECIW 4
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
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RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur PRZECIW
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena PRZECIW
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz PRZECIW
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław PRZECIW
15 Wolańska Renata ZA

 

6. Interpelacje i zapytania radnych.

 Radny Pan Arkadiusz Lupa - w związku z tym, ze podjęliśmy uchwałę w sprawie przystąpienia planu zagospodarowania
przestrzennego Przemysłowa II, czy to oznacza że póki co wstrzymujemy ten proceder do czasu kiedy ten plan zostanie
przyjęty przez Radę Miejską.

Pani Alicja Kisielewicz - firma Gryfskand wystąpiła do Urzędu wniosek o wydanie decyzji środowiskowej. Wydanie tej
decyzji jest zawieszone z uwagi na to, że Burmistrz nałożył na wnioskodawcę opracowanie raportu, czyli oddziaływania
przedsięwzięcia na środowisko. Do czasu otrzymania raportu, postępowanie jest zawieszone. Jeżeli inwestor złoży raport
szybciej, niż zostanie uchwalony plan zagospodarowania przestrzennego, zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa,
postępowanie administracyjne będzie prowadzone dalej. Kolejno Raport zostanie przesłany do uzgodnień do RDOŚ i Wód
Polskich oraz do zaopiniowanie do ustrzyckiego Sanepidu. Prawdopodobnie Pan Burmistrz powoła specjalistę, aby móc
szczegółowo odnieść się do raportu jaki przedłoży firma Gryfskand. Kolejno będzie przeprowadzony udział społeczeństwa,
zrobimy  to  najprawdopodobniej  w  formie  konsultacji  społecznych.  Na  końcu  zostanie  wydana  decyzja.  Ostateczne
stanowisko będzie podjęte po wszelkich uzgodnieniach. Myślę że, szybciej uchwalimy plan, niż będzie wydana prawomocna
decyzja środowiskowa. Biorąc pod uwagę procedury odwoławcze, sądowe, proceder ten będzie trwał kilka lat, natomiast
plan zagospodarowania jeśli nie wystąpią przeszkody, można uchwalić końcem bieżącego roku.

Radny Pan Czesław Urban - cieszę się, ze prezydium Rady tak cieszyło się z pisma Stowarzyszenia Czyste Ustrzyki Dolne,
czy w związku z tym podpisali się Państwo pod petycją? Ponadto zgadzam się, że należy nie dopuszczać do fali hejtu i
nienawiści, ale jak to się ma do uszczypliwości Pana Burmistrza pod adresem członków Stowarzyszenia. W październiku
2018 roku zamieścił Pan na profilu facebooka oświadczenie gdzie dokonał Pan linczu nad radnym, który startował w
wyborach z pana bloku wyborczego a następnie przeszedł do innej formacji, ale kiedy Pan marek Dziwisz został wchłonięty
do Pana komitetu wyborczego to w tym wypadku jest wszystko dobrze.

Kolejno radny poruszył kwestię braku odpowiednich warunków do pracy radnych podczas sesji z uwagi na złe ustawienie
stołów, brak gniazdek w celu umożliwienia podłączenia laptopów.

Pan Przewodniczący Rady - nie będę podpisywał petycji skierowanej do siebie. O tej petycji wiedziałem. Jeśli chodzi o
ustawienie stołów niektórzy radni chwalą sobie ten sposób siedzenia, obiecuję jednak że wkrótce rozwiążemy ten problem
aby był państwu wygodnie.

Pan Burmistrz - warunki pracy takie są jakie są, my też w ten sposób staramy się siedzieć, natomiast system do udzielania
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głosu w miesiącu lutym zostanie zainstalowany. Gniazdka do laptopów są natomiast puste.

 

7. Sprawy różne

  Głos zabrała Pani Dorota Łukaszyk -poinformowała że zbulwersował ją fakt podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody
na  najem  lokali  użytkowych  na  okres  powyżej  3  lat  oraz  odstąpienia  od  przetargowego  trybu  zawarcia  umowy,
nieruchomości mienia komunalnego, położonych na terenie gminy Ustrzyki Dolne. Pani Dyrektor wyjaśniła, że w dniu 17
stycznia zwróciła się do Burmistrza w sprawie dzierżawy pomieszczeń dla potrzeb gabinetu lekarza POZ Ropienka. Pani
Dyrektor przytoczyła treść pisma w sprawie zamiaru utworzenia przychodni w Ropience z uwagi na potrzeby społeczności
oraz zwróciła się z zapytaniem do radnych czy otrzymali treść niniejszego pisma. Pani dyrektor poinformowała, że w
związku z tak tragicznym wydarzeniem jakim była śmierć lekarza przyjmującego w Ropience,  zwróciła się do niej radna
Pani Renata Wolańska. Wszyscy pacjenci byli informowani że POZ będzie zorganizowany jednak wymaga to czasu i od
marca najprawdopodobniej wszystko będzie załatwione. Państwo natomiast wynajęliście gabinet o który się zwracałam, ja
w tym czasie podjęłam działania i rozmawiałam 
z SP ZOZ w Sanoku gdzie lekarze byli gotowi do współpracy. Byłaby możliwość dodatkowo szerokiej diagnostyki w naszym
szpitalu. To są podwójne standardy mówienia o czymś nie do końca w celu przeforsowania swoich działań. Rozumiem, że
również  przekazanie  działki  na  szczycie  Laworty  pod  budowę  wieży  z  tarasem widokowym,  który  będzie  się  nijak
prezentował na naszych pięknych górach. W zeszłym tygodniu zaprosiłam pana na spotkanie w sprawie COS, w którym
uczestniczył Pan Marszałek Kuchciński, Pan Ortyl, rozmawialiśmy co chcemy zrobić w tym mieście, aby nasz miasto się
rozwijało. W tym momencie Pan blokuje szczyt Laworty, na którym faktycznie można by było coś zrobić. Nie wspomniał Pan
o tym. Proszę mi powiedzieć jak ja mam prowadzić dialog i procedować cokolwiek jak Pan mówi co innego i robi co innego.
Zmienia Pan zdanie nie informując mnie o tym, nie wyobrażam sobie dalszej współpracy jeśli tak miałby wyglądać, nie
godzę się na to.

Radna Pani Renata Wolańska - Po śmierci doktora, niestety szybko musiałam się tym zająć mieszkańcy to w większości
starsze osoby wymagające opieki lekarza. Zwróciłam się do Pani Dyrektor SP ZOZ do wójta Olszanicy. Rozmawiałam z
Panią  Dyrektor  na  temat  POZ,  ale  nie  ukrywałam,  że  szukamy lekarza  rodzinnego,  który  będzie  u  nas  przyjmował
codziennie. POZ byłby dla nas czasowym rozwiązaniem, ja bardzo dziękuję Pani Dyrektor za ludzkie podejście, pismo od
ręki jak to ma funkcjonować, ale nie o to mi chodziło. Nie chcemy codziennie innego lekarza. To że nie wiedziałam o tym
piśmie do Burmistrza nie ma dla mnie znaczenia, bo rozmawiałyśmy w środę po pogrzebie Pana Doktora, próbowałam do
Pani oddzwaniać, rozmawiałam też z Panem Starostą. Proszę nie czynić zarzutów ani mnie ani Panu Burmistrzowi. To ze
Pan Burmistrz coś manipuluje jest niezgodne z prawdą. Wszyscy mieszkańcy popierają to co zrobiłam. Tu nie ma żadnej
polityki tylko dobro zwykłego szarego człowieka.

Pan Burmistrz - Wspólnie spotykaliśmy się z Panią sołtys, wójtem Olszanicy pielęgniarką, rozwiązaliśmy problem tu i teraz.
Jeśli natomiast chodzi o wieżę widokową zastanawiam się czy Pani wystąpienie było faktycznie jako Dyrektor Sp ZOZ czy
właściciela  firmy o  podobnej  działalności.  Rozmawialiśmy o  tarasie  widokowym wcześniej  na  posiedzeniach  komisji,
wiedzieliście Państwo o tym wcześniej. Jeszcze Pani nie wie jak to będzie wyglądało a już Pani ocenia, że to będzie
brzydkie. Myślę, że powinniśmy się cieszyć, ze coś takiego powstanie. Nie godzę się na ocenianie mojej osoby w taki
sposób.

Pan Julian Czarnecki - wszystkie omawiane to rozwiązania były szeroko dyskutowane na komisjach i radni podejmowali
decyzje świadomie zarówno w kwestii przychodzi jak i tarasu widokowego.

Pani Dorota Łukaszyk - Ja rozumiem, ze Pani dba o dobro mieszkańców, ja również.  Chciałam stworzyć coś, co będzie
funkcjonowało na lata, chciałam ściągnąć dobrych specjalistów. Jeśli  chodzi o gabinet w Wojtkówce taki gabinet nie
figuruje w żadnym rejestrze. Pan Rozpoczął kampanię tylko nie wiem w jakim kierunku jeśli wyda Pan zgodę i nadal będzie
Pan w białych rękawiczkach mydlił nam oczy w sprawie powstania zakładu firmy Gryfskand.

Pan Burmistrz - Pani Dyrektor my nie mamy specjalistów w Ustrzykach a Pani mówi o specjalistach w Ropience, proszę nie
sugerować, że opieka jaką zorganizowaliśmy będzie gorszej jakości bo to jest nieuczciwe.

Pan Julian Czarnecki  -  jeżeli  chodzi  o  firmę Gryfskan to państwo radni  podjęliście dzisiaj  odpowiednią decyzję.  Nie
wyobrażam sobie sytuacji w której Pan Burmistrz będzie podejmował jakiekolwiek decyzje bez naszej zgody. Będziecie
mieli Państwo na to wpływ, będą konsultacje społeczne, będziecie mogli Państwo swoją wolę wyrazić. Jestem daleki od tego
żeby sugerować, że tutaj Pan Burmistrz będzie dawał jakieś zezwolenie i jest zainteresowany aby ten zakład tu powstał.
Takich intencji Pan Burmistrz nie ma.

Pani Alicja Kisielewicz - dodam jeszcze, że Stowarzyszenie Proekologiczne Czyste Ustrzyki Dolne zwróciło się o to by być
stroną postępowania
w procedowanym postępowaniu o wydanie decyzji środowiskowej. Burmistrz wydał pozytywną decyzję w tym zakresie,
dlatego też nic bez Państwa wiedzy się nie odbędzie, wręcz liczę na współpracę merytoryczną w tym zakresie.
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Pan Adam Łukaszyk - Przybliżył sprawę związaną z likwidacją samowoli budowlanej stacji bazowej Polkomtel. Sprawa
ciągnie się 6 lat. Pan Burmistrz i jego wydział wydał wszystkie decyzje pozwalające na samowolę budowlaną, zostało to też
zatwierdzone przez SKO w Krośnie. Wspólnie z Panem Dyrektorem Lupą nasze działania doprowadziły do obalenia tej
decyzji  w  Sądzie.  23  stycznia  br.  kasacja  którą  złożył  Polkomtel  również  została  odrzucona  i  zacytował  fragment
postanowienia Sądu.

Pan Burmistrz - 6 lat temu Burmistrzem był Pan Henryk Sułuja. Zupełnie inny wydział zajmował się tą sprawą. Czy nie jest
Pan właścicielem firmy o podobnym profilu działalności?

Pan Adam Łukaszyk - Pan Burmistrz Henryk Sułuja odmówił wydania decyzji odnośnie samowoli budowlanej. Telewizja
Transmitel w swoich zasobach nie posiada sieci telefonii komórkowej.

Pani Alicja Kisielewicz - Jak już wspomniałam w przypadku firmy Gryfskand sprawa będzie ciągnęła się kilka lat. SKO w
swoim rozstrzygnięciu zazwyczaj uchyla decyzje Burmistrz i w swoim rozstrzygnięciu wskazuje drogę jaką Burmistrz musi
przyjąć przy wydaniu kolejnych decyzji.  Sądowi może się ta decyzja nie podobać. Ustawy się zmieniają, przepisy się
zmieniają oraz ich interpretacje, my musimy w tym pracować.

Radny Pan Arkadiusz Lupa -Wspólnie występowaliśmy przeciwko firmie Polkomtel, bo stanowiły zagrożenie dla uczniów.
Rzutowało to na budynek Liceum i Urzędu Miejskiego. Jeśli chodzi o umiejscowienie anteny na wysokiej górze nie mamy
nic przeciwko jednak jeśli chodzi o umiejscowienie tak blisko, jesteśmy przeciw.

Przewodniczący Rady poinformował, że odda głos przedstawicielowi firmy Gryfskand, poprosił o umożliwienie wystąpienia
aby  firma  mogła  przedstawić  swoją  stronę.  Poinformował  również,  że  to  firma  zwróciła  się  o  możliwość  krótkiego
wystąpienia na sesji.

Pan Marek Zagórski - rzecznik firmy Gryfskand poinformował, ze nazwa Gryfskandu dwukrotnie padła w niekorzystnym
świetle. Chciałbym żeby firma nie padała 
w  kontekstach  politycznych.  Firma  prowadzi  biznes.  Nie  jesteśmy  firmą,  która  chce  narobić  zła,  podziękował
Przewodniczącemu Rady o możliwość wystąpienia. bardzo się ciesze, że w tej całej procedurze jest miejsce na konsultacje,
będziemy brać w nich udział.

Pan Patrik Kowalczyk Prezes Zarządu firmy Gryfskand przedstawił krótką informację nt. działalności firmy. poinformował,
że Firma posiada certyfikat  FSC, a w procesie produkcji  nie używa żadnej  chemii.  Przedstawił  zalety ewentualnego
powstania zakładu w Ustrzykach Dolnych m.in. miejsca pracy oraz podatki. Poinformował, ze Fabryka w Gryfinie powstała
sto lat temu i nie ma nic wspólnego z zakładem, który miałby powstać w Ustrzykach. Pan Prezes zapewnił, że firma nie
przekroczy żadnych dopuszczalnych norm. Zapewnił, ze jako osoba prywatna kocha Bieszczady i nie ośmieliłby się budować
tu zakładu, który szkodziłby środowisku.

Radna Pani Bożena Bałkota - jeśli chodzi o spotkanie z młodzieżą,  było to spotkanie przypadkowe, mnie przy tym nie było.
Proszę nie wypisywać na mój temat takich rzeczy na facebooku, jestem radną, ale Młyn jest moją prywatną własnością na
którą pracowałam 10 lat.

Kolejno głos zabrali mieszkańcy Ustrzyk Dolnych m.in Pan Tomasz Winnicki - niektóre firmy usilnie szukają miejsca do
powiększania  kapitału.  Niektóre  firmy  nawet  te  szkodzące  środowisku  stosują  marketing,  aby  inaczej  przedstawić
rzeczywistość. Miejmy świadomość, że wartość terenów zielonych niesamowicie rośnie, pod warunkiem że nie staniemy się
narzędziami brudnego biznesu. Musimy nasze tereny rozumieć w szerszym kontekście. 
W Myczkowcach ksiądz Janik zorganizował ośrodek rehabilitacji. Bieszczady powinny stać się takim ośrodkiem nie tylko
sportu, ale też właśnie i rehabilitacji, zdrowego jedzenia. Takich terenów jest niewiele, kurczy się przestrzeń na ziemi. Nim
przejdziemy do planu miejscowego zagospodarowania, jako mieszkańcy pomożemy. 

Pani Dorota Łukaszyk - Ile macie Państwo zakładów w Szwecji o tym profilu działalności.

Pan Patrik Kowalczyk -  jest to typowo Polska spółka, rozliczamy się w Polsce, kapitał  jest w Szwecji,  jeśli  chodzi o
skandynawię posiadamy tam firmę, która dystrybuuje nasze produkty. Nie mamy zakładów w skandynawii, mamy jeden
poza granicami Polski.

Pani Dorota Łukaszyk - chciałam podkreślić różnicę w naszych interesach, my dbamy o nasze miasto o Bieszczady i nie
dopuścimy do tego aby fabryka trująca nasze środowisko powstała w naszym mieście. Pięć tysięcy osób podpisało się pod
petycją.

Pan Wojciech -mieliśmy przyjemność wybrać się do zakładu w Gryfinie, zakład ten jest od wielu lat. Chciałbym żeby nie
było tak jak w Gryfinie, że przyjechaliście raz
 i do tej pory ani razu nie spotkaliście się ze społecznością. Chcieliśmy spotkać się z Panem Prezesem ale nie miał Pan
czasu. Dzisiaj  przez przypadek dowiedzieliśmy się o Państwa wystąpieniu. Panie Przewodniczący czy nie można było
powiadomić społeczeństwa? mam nadzieję że panowie jeszcze przyjadą.

Pan Patrik Kowalczyk - Chciałbym powiedzieć, że nie poinformowano nas że jakiekolwiek spotkanie w Żabnicy ma się
odbyć, nie było żadnej informacji, telefonu. Proszę też nie porównywać dzisiejszej metody produkcji z wypałem. Proszę też



VI sesja Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych   |    23 /23

nie porównywać zakładu, który miałby tu powstać z zakładem w Gryfinie który powstał w 1905 roku. My już od wielu lat
pracujemy, aby ten zakład poprawić. 

Pan Marek Zagórski -  zakład będzie nowoczesny i zhermetyzowany, my nie uprawiamy żadnego marketingu, chcemy
otworzyć firmę, która w bezpiecznym procesie będzie niszczyła wszystko co jest szkodliwe dla środowiska. My też nie
zwykliśmy zapraszać na spotkanie którego gospodarzem jest rada, jesteśmy do dyspozycji, będą organizowane konsultacje
społeczne w których weźmiemy udział.

Radny Pan Czesław Urban - parę tysięcy osób podpisało petycję, proszę zwrócić uwagę na aspekt społeczny. Produkcja ma
się odbywać w Polsce lub Ukrainie, kolejno wywozicie Państwo do Skandynawii, mieszkańcy uważają że jeśli prawo na to
pozwala to żebyście Państwo produkowali produkty tam i tam sprzedawali.

Pan Zbigniew Prasoł - Jeżeli firma uzyska pozwolenie na budowę przed planem zagospodarowania przestrzennego jak
będzie wyglądał wtedy ten plan. 

Pani Alicja Kisielewicz - firma nie może złożyć wniosku o decyzję o warunkach zabudowy póki nie będzie prawomocnej
decyzji środowiskowej, co będzie trwało, któraś strona się odwoła. Pozwolenie na budowę wydaje starosta, my wydajemy
decyzję o warunkach zabudowy. Nie ma decyzji środowiskowej, nie rozpatrujemy tego wniosku. 

Pan Adam Szary - W kwestii pirolizy drewna, konsultowałem się z autorytetem w tym zakresie i mocno wątpi, że da się ten
proces przeprowadzić w sposób hermetyczny. Jestem przerażony zakładem w Gryfinie, pochodzę ze Śląska i uciekłem z tej
dewastacji, znalazłem tu swój raj na ziemi. Ustrzyki mają niesamowity potencjał, nie możemy tego zmarnować. My nie
występujemy przeciwko Panu Burmistrzowi wcześniej miałem z Panem Burmistrzem dobre relacje mam nadzieję że tak
zostanie. 

Pan Marek Zagórski - zakład tutaj byłby zupełnie inny niż zakład w Gryfinie, który ma sto lat. Od pół roku pracujemy nad
unowocześnieniem tego zakładu. Nikt nie wspomniał o zakładzie w Hajnówce o którym gazety pół roku temu również
pisały, że truje ludzi, a w tym momencie już tego nie ma.

 

8. Zakończenie obrad
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